
 

Høring af miljøkonsekvensvurdering af 3. etape af Kalundborgmotorvejen 
Foreningen Nej til motorvej på Røsnæs har nogle overordnede synspunkter som vi synes at 
transportudvalget bør kende: 
 

• At Kalundborgmotorvejen ikke er rentabel, jfr. den interne rente – med andre ord, den er spild af 
penge 

• Ærgerlig at man ikke kan åbne et forlig (transportforliget 2035), når man bliver klogere 

• Sørgeligt at der ikke arbejdes intenst på at kunne kvantificere værdien af tab af miljø og rekreative 
områder, så der kan tages hensyn hertil i de samfundsøkonomiske beregninger, som ligger til grund 
for infrastruktur beslutninger   

• En skam at DK ikke følger WHOs sundhedsbaserede anbefalinger og sænker støjgrænsen fra 58 Db 
til 53 Db  

• Trist at der ikke lyttes til den bevægelse der er i samfundet, hvor en række Kommuner ønsker 
hastigheden sænket på motorveje af støjhensyn – og at man alligevel etablerer en 
Kalundborgmotorvej, kun for at opnå en tidsbesparelse på 6 minutter fra Kalundborg til 
Hovedstadsområdet. 

 
 
Vores høringssvar er vedhæftet. 
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